
 
 
 
 
 
 
  

 

Loňský rok byl pro skupinu SolidSun úspěšný: Třikrát více 

instalací fotovoltaik než v roce 2021    

Rok 2022 byl pro energetický trh velmi dynamický. V rámci skupiny SolidSun se 

nám však podařilo úspěšně čelit všem výzvám a dosáhnout růstu. Realizovali 

jsme třikrát více instalací FVE než v roce 2021. 

Loňský rok můžeme z byznysového pohledu považovat za velmi úspěšný. Dosáhli 

jsme kladného obchodního výsledku, podařilo se nám nabírat nové zaměstnance a 

zvládli jsme organizační přesun do nového sídla. Realizovali jsme také třikrát více 

instalací FVE než v roce 2021. Celkově počet instalovaných elektráren tak překročil 

hranici tří tisíc. Kromě toho nás těší i rebranding celé skupiny a sjednocení všech 

našich aktivit pod značku SolidSun. Důležitý byl ale také vstup do Asociace komunitní 

energetiky ČR (AKE ČR), který vnímáme jako příležitost podílet se na spoluvytváření 

podmínek pro existenci komunitní energetiky.  

V letošním roce plánujeme další rozšiřování a zkvalitňování služeb a rozvoj v sektoru 

B2B. Nesmírně důležitá je pro nás rovněž spokojenost našich pracovníků, a proto 

nebereme na lehkou váhu ani investice do lidských zdrojů. Jedním z našich 

dlouhodobých cílů tak nadále zůstává zajištění příjemných pracovních podmínek. 

Co se týče současné situace na trhu, očekáváme, že dojde k postupnému vyčištění 

trhu od neprofesionálních subjektů.  

Přestože se informovanost české společnosti o fungování FVE zlepšuje, stále existuje 

mnoho lidí, kteří nemají dostatečné znalosti o fotovoltaice či komunitní energetice. 

Naší celoroční snahou tedy bude zvyšovat povědomí v této oblasti. 

 

V Praze, 10. 1. 2023 

 

Martin Palarčík 

generální ředitel skupiny SolidSun  

 


